
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw 

Socjalnych w miesiącu październiku 2019 roku. 

W bieżącym miesiącu członkowie Komisji obradowali 21 i 29października. 

Tematami nad którymi pracowali członkowie Komisji były: 

1.Podsumowanie drugiego roku reformy szkolnictwa. 

2.Stan realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019. 

Rok szkolny 2018/2019 był ostatnim rokiem wdrażania reformy w szkołach podstawowych i 

gimnazjach. 

Od 1 września 2018 funkcjonowały już tylko 4 oddziały gimnazjum w SP1,natomiast we 

wszystkich szkołach podstawowych zaczęły działać klasy ósme i siódme (po 6 

oddziałów).Reforma oświaty ,która  zakładała stopniowe wygaszanie gimnazjów 

spowodowała sporo problemów w placówkach oświatowych i wzrost kosztów po stronie 

samorządu co nie znajdowało  odzwierciedlenia w wysokości otrzymanej od państwa 

subwencji oświatowej. 

Po przeanalizowaniu materiału przygotowanego przez Dyrektor MZEAS wyciągnięto 

następujący wniosek ,że najdotkliwszym obciążeniem reformy szkolnictwa były skutki 

kadrowe i finansowe. 

W punkcie o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019 omawiano 

materiał formie tabelarycznej gdzie zostały przedstawione wszelkie dane takie jak: 

Struktura zatrudnienia nauczycieli oraz pracowników obsługi i administracji ,informacja na 

temat wyników egzaminu ósmoklasisty i gimnazjalnego ,działania  związane  z kształceniem 

uczniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi. 

Ponadto poruszano temat kontroli jakie były przeprowadzone w placówkach oświatowych i 

które wyszły bardzo dobrze. 

Materiał przyjęto jednogłośnie ,,za” 

Na posiedzeniu połączonych Komisji omawiano materiały na sesję. 
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